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Protokoll styrelsemöte 5 SMC Gotland  

2023-12-14 vid Skräddargatan 6 på Terra Nova, Visby 

 

Närvarande styrelse: Safi Ahlberg, Stig Göransson, Hanna Wieslander, Lars Gardelin, 

Gudrun Wallin, Hans Håkansson, Alf Söderman 

Anmält förhinder: David Barnholdt, Björn Montan, Henrik Hagström 

 

§1 Mötets öppnande 

Safi Ahlberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Val av mötessekreterare, ordförande samt justeringsmän 

Hanna Wieslander valdes till sekreterare och Safi Ahlberg valdes till ordförande. Till 

justeringsmän valdes Gudrun Wallin och Lars Gardelin. 

 

§3 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen gicks igenom och det lades till två punkter under §5; förfrågan från Bike Babes 

Sweden lades till som punkt a samt förfrågan angående MC-mässan i januari lades till som 

punkt b. Detta godkändes och dagordningen lades till handlingarna. 

 

§4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll föredrogs. Angående §10 konstaterades det att Fikan på Fårö hade 

gått bra, det var ca 70 deltagare, ganska många som inte var medlemmar som swishade för 

hamburgaren. Det konstaterades att det var skönt att låta någon annan att sköta grillningen, 

detta medförde att de som var med och styrde kunde vara med och köra mer än tidigare år 

när vi stått och grillat själva. Kostnaden för hamburgarna landade på 7 000kr totalt, vilket 

kändes väldigt rimligt. Styrelsen tackade framförallt Stig för att han fixade tipsrundan och 

Hans för att han bokade Fårögården.  

Angående §11 så landade vi på ca 250 deltagare för 2023. Gällande inköpen så har iPad 

och deltagarvästar införskaffats, dock ingen tuta än. Västarna (totalt 45 st i tre olika färger) 

blir dessutom gratis för distriktet, detta då Cykel och MC-hallen sponsrar halva den 

kostnaden och Nymans Plåt AB sponsrar den andra halvan. 

På §13 konstaterades det att Safi inte skapat någon mejltråd om vad vi ska göra under vilo-

perioden. Gudrun kommenterade att sånna aktiviteter egentligen är sånt som klubbarna bör 

anordna och som styrelsen självklart stöttar. Problemet är dock att det i dagsläget inte finns 

så många klubbar, men det verkar ändå finnas medlemmar som har intresse för att styra upp 

aktiviteter.  

Gällande §14, övriga frågor så konstaterades det att Snabbgross-avtalet är okej. Lars har 

även försökt strukturerat upp Rushfiles, de som varit inne i rushfiles efter det var positiva till 

förändringen. Stig har även gjort en ny verksamhetsöversikt/”Administrativa SMC” för 2024. 

Det är ett levande dokument som kan ändras allt eftersom saker förändras eller kommer 

till/faller bort.  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
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§5 Ekonomi 

Ekonomin är fortsatt god. Reseräkningar är utbetalda, faktura för medlemsvästarna som blivit 

sponsrade är utskickat och förhoppningen är att pengarna kommer innan årsskiftet. Alla 

räkningar som vi räknar med är betalda. Dock kom det upp att det inte skickats någon faktura 

till BMW-klubben med deltagare på kurser. Alf skickar underlag för detta till Lars.  

a) Förfrågan från Bike Babes Sweden 

Bike Babes Sweden är inte klubb utan ett nätverk vilket innebär att de inte har någon 

ekonomi. Gudrun är med i en arbetsgrupp för att Bike Babes ska stå på MC-mässan i 

januari. De har blivit sponsrade med plats från Svedea och några SMC-distrikt har 

sponsrat med bl.a. värdebevis på KNIX-kurser till lite tävlingar som Bike Babes ska 

anordna. Gudruns fråga var då om SMC Gotland skulle vilja sponsra med något. Det 

beslutades om att SMC Gotland ska sponsra med 5 st värdebevis á 200 kronor på 

kurs på Gotland samt 10 st viltvarnare. Gudrun tackade å Bike Babes vägnar. 

b) MC-mässan 

MC-mässan 2024 går av stapeln 26-28 januari på Stockholmsmässan i Älvsjö. Flera 

instruktörer har anmält intresse för att åka. En tanke var att samordna och boka 

tillsammans. Skulle distriktet kunna stå för någon del av kostnaden? Styrelsen 

beslutade att alla bokar själva den dag man vill åka och sedan skickar reseräkning till 

kassören, och då står distriktet för kostnaden för båt, kollektivtrafik och inträde till 

mässan.  

 

§6 Utförda aktiviteter sedan förra mötet 

Vi har gjort det som vi tänkt, vilket var Fika på Fårö, se kommentar om det under §4 

Föregående protokoll. 

 

§7 Genomgång av post 

Lars berättade att det endast kommit lite fakturor till postboxen, inget annat av intresse. Alf 

nämnde att det kommer komma en faktura på västbeställning till instruktörer då han beställt 

västar till bl.a. tilltänkta instruktörer, resurser m.m.  

Vi har fått mejl om SMC-boken, Stig är på om att det som står på hemsidan ska in i boken, 

där finns bland annat alla ställen där vi har rabattavtal, han övervakar även att appen ska 

överensstämma med det som står på hemsidan. Hanna kollar igenom de rabattavtal som 

finns i fysisk form och ser till att scanna in det i Rushfiles så att allt ligger där. Mall för nya 

rabattavtal finns i Rushfiles. 

En påminnelse från Riks är att vem som helst kan lägga in saker i kalendern men den måste 

sedan godkännas av informatören, alltså David i vårt fall. Safi kollar med David så att de tinte 

ligger något där som inte är godkänt tills boken ska tryckas.  

 

§8 Hemsidan/Facebook 

Det har tyvärr kommit spam i messenger, Safi hade varit inne och blockat den användaren.  

Vi kan även gärna lägga ut när vi kör motorcykel nu när det är lågsäsong så att det är någon 

aktivitet på hemsidan även då och inte bara under sommarmånaderna.  
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§9 MC-folket 

Årsmöteskallelsen ska ha skickats in så att den kommer med i nästa nummer, David var inte 

med och kunde bekräfta det dock. Till nästa nummer 3/24 som har manusstopp 22/1-24 så 

ska vi försöka få med så mycket som möjligt av det vi vet ska hända, avrostning, knix, 

nationaldagskörning osv. Instruktörerna ska mötas innan 22 januari för att planera upp 

School-verksamheten.  

En fråga kring när vi ska skicka ut distriksbilagan kom upp, vi bestämde att vi satsar på att få 

med den till nr 4/24 istället detta då den kommer ut i april och då kanske fler är på att kolla 

och planera upp när man ska vara med på olika saker.  

 

§10 Rapport/nytt från konferenshelgen 

Alf, Stig och David var i väg på konferenshelgen 18-19 november för ordförande, 

informatörer och MCT:s (David blev tyvärr sjuk och medverkade bara under dag 1). 

Sammanfattning från konferensen läggs upp i Rushfiles. På den gemensamma delen så gick 

man igenom verksamhetsplanen och i den ligger just nu prioritet på medlemsvärvning (desto 

fler medlemmar, desto större politisk tyngd), mer disktriktssamarbete samt informera kansliet 

i större utsträckning och att webshopen ska utvecklas. Det kom även upp att man ska 

digitalisera hoj-testerna som är med i MC-folket och lägga i ett arkiv så att man kan söka upp 

testerna, SMC-boken kommer från och med nästa år endast gå att beställas istället för att 

skicka ut till alla medlemmar.  

Organisationen POSOM var även med och berättade om deras verksamhet. SMC ska ha 

dem som partner gällande krishantering för att vi ska kunna hantera krissituationer som t.ex. 

MC-olyckor med medlemmar inblandade och om det händer olyckor inom kursverksamheten 

i organisationen. Dels hur vi hanterar detta internt men även utåt mot press och anhöriga. Vi 

följer upp detta om det kommer några anvisningar till distrikten från riks.  

På MCT-delen som Alf deltog i så kom man fram till att MCT ska tas bort som begrepp, 

istället ska det heta Kurs- och utbildningsansvarig för att det är tydligare vad det innebär. Det 

kommer även tas fram en handledning för Kurs- och utbildningsansvariga då det idag finns 

de som är det men inte vet vad det innebär, och det behövs för att se till att vi följer den 

kvalitésstämpel som SMC har.  

Stig deltog på ordförande-delen av konferensen och där gick man igenom det förslag på 

stadgarna som finns. Riks-årsmötet kommer att hållas 20 april. Nästa år kommer inte SMC-

weekend eller Riksträffen att genomföras, istället kommer en ny grusträff under hösten.  

 

§11 Årsmöte 2024 

Årsmötet för distriktet kommer att hållas söndag 3 mars klockan 14:00 på Uncle Joes i Visby. 

Kallelse ska vara med i MC-folket nr 2/24 som ges ut i vecka 3.  

Inför mötet kommer Lars att fixa med ekonomibiten, revisionen och budgeten. Han 

sammanställer även ”slutluntan”. Safi fixar med årsberättelsen och verksamhetsberättelsen, 

School-delen tar dock Alf. Detta ska vara klart senast en vecka innan årsmötet.  

Vi behöver lägga upp påminnelse på hemsidan och Facebook när det börjar närma sig. Vi 

har en avstämning på nästa styrelsemöte i februari. 
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§12 Verksamhetsåret 2024 

Stig har påbörjat kalender för 2024 och lagt in det som vi redan nu vet när det kommer ske. 

Fråga kring onsdagskörningar kom upp och om vi skulle försöka få ihop något 

samordningsmöte för detta. Även fast vi inte har så många klubbar längre så är det några 

tappra som brukar dyka upp på dessa körningar och ser till att de blir av. En tanke är ifall 

kanske dessa medlemmar skulle vilja anordna/hålla i dessa körningar.  

Vi tar upp denna punkt på styrelsemöte i mars igen och planerar då.  

 

§13 School 

Arbetshypotesen just nu för School-verksamheten 2024 är en gruskurs 13-14 april, 

avrostning 1 maj och att första knixen blir av 6 maj och sedan löpande varannan vecka 

(ojämna veckor). Det som inte är fastställt är när tjejkursen blir av.  

Alf tog även upp några ”good to know” och det är att det blir en grusexamination 27-30 april i 

Stockholm, grus-workshop 9-12 maj, ”exsyd” (examinationer för blivande instruktörer) 31 maj 

– 2 juni i Jönköping, ”exnorr” 30 augusti – 1 september på Rörken. Alfs förhoppning är av har 

tre nya instruktörer nästa höst, varav två kvinnor.  

 

§14 Aktiviteter för medlemmar 

a) Mekar-kväll 

David har kollat med Cykel och MC-hallen angående en mekarkväll hos dem. Cykel 

och MC-hallen föreslår 2 timmar, t.ex. en lördag och max 8 personer för ett pris på 

1 500 kr/h inkl. moms. Om detta ska göras så får vi köra en ”först till kvarn” samt ha 

en reservlista och det behöver framgå av inbjudan vad deltagarna kan förvänta sig, 

detta kan med fördel dras med styrelsen innan den skickas ut till medlemmarna. 

Styrelsen beslutar att ge David möjlighet att gå vidare med detta.  

b) Fler förslag 

Just nu finns det inga fler förslag på aktiviteter.  

 

§15 Övriga frågor 

Inga övriga frågor kom upp.  

 

§16 Nästa möte 

Vi bestämde att nästa möte blir av den 20/2 klockan 18:30. Styrelsen bestämde även datum 

för styrelsemötena för hela 2024 enligt följande: 3 mars (Årsmöte), 23 mars 

(verksamhetsplanering och styrelsemöte/”Kick-off”), 23 maj, 15 augusti, 17 december. 

 

§17 Mötets avslutande 

Safi tackade för mötet och avslutade mötet.  
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__________________________  _________________________ 

Ordförande Safi Ahlberg   Sekreterare Hanna Wieslander 

 

 

 

__________________________  _________________________ 

Justerare Gudrun Wallin   Justerare Lars Gardelin 

 

 


